



Date: 31 May 2017

**URGENT**

Dear MFC Members,

**Deferment of MTIB Export License and Registration with MTIB as Timber Exporter/Timber Supplier**

We are pleased to inform that Malaysian Furniture Council (MFC) has successfully lobbied to exclude Furniture Exporters from:

- (i) Registering with MTIB as a Timber Exporter;
- (ii) Applying for MTIB Export License

The Circular by MTIB informing of this postponement is enclosed for your reference and may be provided to your forwarder for their reference.

We thank our valued members for signing and returning the Petition Letter in Relation to Export License and our State Associations for going an extra step by demonstrating. We look forward to your support and cooperation in the future.

Please do not hesitate to contact MFC Secretariat 03-9282 2333 should you require further information.

Thank you and best regards,  
MFC Secretariat

各位 MFC 会员，

我们很高兴通知您， 马来西亚家具总会已成功把家具出口商从以下程序中排除：

- (i) 向 MTIB 登记成为木材出口商
- (ii) 申请 MTIB 出口准证

有关以上家具出口程序搁置的决定，请参考附件由 MTIB 发出的通知信函， 并发给运输公司以供他们参考。

本会衷心感谢各位敬爱的会员及各州属会鼎力合作， 签署并呈交请愿书及不惜拉布条抗议等以反对出口准证的实行， 同时我们也期待您在未来对本会的持续支持与通力合作。

若您有任何疑问， 请致电 03-9282 2333 联络秘书处以获取更多资讯。

谢谢！

马来西亚家具总会秘书处 启

